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Rákosmentén járt Tarlós István
Február végén Rákosmentére látogatott Tarlós István, a Fidesz-KDNP 
fővárosi frakciójának vezetője, hogy tárgyalásokat folytasson Riz Leven-
te polgármesterrel a XVII. kerület legégetőbb problémáiról. A megbe-
szélés után közös sajtótájékoztatót tartottak a politikusok. Riz Levente 
elsőként a közlekedés súlyos hiányosságaira utalva megemlítette, hogy 
sem HÉV, 
sem met-
ró, sem vil-
lamos nem 
közlekedik 
Rákosmen-
te és az 
Örs vezér 
tere között, 
ezért mi-
hamarabb 
s z ü k s é g 
lenne egy 
buszsáv ki-
alakítására 
az említett 
szakaszon, ehhez kérte a fővárosi frakció és Tarlós István támogatá-
sát. Szintén komoly problémaként említette a kerületi főposta szom-
bati nyitva tartásának megszüntetését, mely elfogadhatatlan egy ilyen 
nagy lélekszámú kerület esetében. Riz Levente kitért a Rákos-patakot 
és környékét jellemző kaotikus állapotokra is. Tervei szerint a jövőben 
egy közös (a Rákos-patak által érintett településekkel és a fővárosi 
önkormányzattal együtt) EU-pályázat segítségével szeretné ismét 
életre hívni a kipusztult patakot és környezetét. Tarlós István elmond-
ta, gyönyörű városrésznek tartja a XVII. kerületet, ezért különösen 
méltatlannak érzi az Elágazás jelenlegi állapotát, de a változtatáshoz 
szükséges források belátható időn belül sajnos nem állnak rendelke-
zésre. Ezzel ellentétben a közlekedési problémák már a közeljövőben 
megoldhatóak, kijelentette, hogy a Fidesz-KDNP fővárosi frakciója és 
ő maga is támogatja az Örs vezér terét és Rákoskeresztúrt összekötő 
buszsáv kiépítését. Kitért a privatizáció pusztító hatásaira a Budapest 
peremkerületeiben található strandok esetében, melyek szinte kivétel 
nélkül elvesztették eredeti funkciójukat. Ezért leszögezte, hogy a jö-
vőben bele kell foglalni a rendeltetés-szerű üzemeltetés kötelezettsé-
gét is a privatizációs szerződésekbe. Az illegális szemétlerakással és 
a szemétszállítással kapcsolatban feltett kérdésekre kemény bírálat-
tal reagált Tarlós István, elmarasztalta a liberális várospolitikát, amely 
nem képes rendet tartani az ország fővárosában.   Várszegi Viktória

Jó és rossz hírek a testületi ülésről
Február 15-én – lassan már 

hagyományként – napirend előtti 
felszólalásokkal kezdődött a kép-
viselő-testületi ülés. Elsőként Du-
nai Mónika (Fidesz) kért szót, aki 
a kerületi közétkeztetés siralmas 
állapotára hívta fel képviselőtár-
sai figyelmét, valamint kérte a
polgármestert, hogy az Oktatási 
és Kulturális Bizottság közremű-
ködésével indítson vizsgálatot az 
ügyben. Riz Levente válaszában 
elmondta, a számos panaszra 
tekintettel már kezdeményezett 
vizsgálatot ebben a kérdésben. 
Napvilágra került néhány tör-
vénytelenség a közbeszerzéssel 
kapcsolatban, de természetesen 
a minőségre is kiterjed ez az el-
lenőrzés, aminek befejeztével 
tájékoztatást fog nyújtani a kép-
viselő-testületnek. 

A polgármester napirend előtt 
elmondta, hogy benyújtásra ke-
rült a 2007. évi költségvetés ter-
vezete, amely a szűkös lehető-
ségek mellett is egy konstruktív, 
fejlesztő munka alapvetése. Igye-
keztek minél több ellenzéki ja-
vaslatot befogadni, ezért is bízik 
abban, hogy sikerül konszenzust 
teremteni a költségvetési kon-
cepció ügyében. 

További jó hírek következtek. 
Riz Levente bejelentette, hogy 
P+R parkoló épül a rákoskerti 
MÁV állomásnál, amely már eb-
ben az évben megközelíthető lesz 
autóbusszal is. (Érdekes módon 
a terv ellen lakossági aláírásgyűj-
tés folyik, ami fölöttébb szokatlan 
egy előremutató fejlesztés eseté-

ben.) Hozzátette, reményei sze-
rint rövidesen a rákoscsabai MÁV 
állomás ügyében is hasonló elő-
relépés történik. Beszámolt arról 
is, hogy egyeztetés kezdődött a 
Rákoskeresztúrt és az Örs vezér 
terét összekötő buszsáv kiépíté-
séről. A BKV, a Főpolgármesteri 
Hivatal és a Városi és Elővárosi 
Közlekedési Egyesület (VEKE) 
képviselőivel folytatott tárgyalá-
sok alapján úgy tűnik, kivitelez-
hető, valamint beilleszthető egy 
EU-s fejlesztési terv keretébe. A 
polgármester megemlítette azt 
is, hogy a közelmúltban találko-
zott a MÁV második és harma-
dik számú vezetőjével, közös 
megbeszélésükön pedig kezde-
ményezte a Rákoskeresztúr és 
Akadémiaújtelep MÁV állomás 
megnyitását. 

Kitért a csatornázás kérdésé-
re is, amely már a költségvetési 
koncepció tárgyalásánál is elő-
térbe került. Elmondta, a Fővárosi 

Önkormányzat saját hatáskörébe 
vonta a budapesti csatornázást, 
mivel az uniós csatlakozási szer-
ződés szerint Budapestet tel-
jes egészében csatornázni kell 
2010-ig. Ezzel kapcsolatban be-
számolt arról is, hogy a beruhá-
zás költségeinek 60 százalékát 
uniós, 30 százalékát állami for-
rások biztosítják, 4 százalékot 
fedez a Fővárosi Önkormányzat, 
6 százalék pedig a kerületi önkor-
mányzatot terheli. 

Riz Levente bejelentette azt 
is, hogy frakciója és ő maga is 
nyilvánosságra hozza vagyon-
nyilatkozatát, melyet ezután bár-
ki megtekinthet az önkormány-
zat hivatalos honlapján: www.
rakosmente.hu

Ezután következtek a rossz hí-
rek. Elsőként a főposta szombati 
nyitva tartásának megszüntetését 
említette, és kérte képviselőtár-
sait, hogy írják alá ők is az akció 
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Elfogadták a költségvetési rendeletet
Március 12-én délután rendkívüli testületi ülésen tárgyalta a 
képviselő-testület a 2007. évi költségvetés tervezetét. Riz Le-
vente polgármester, mint előterjesztő ismertette az idei költ-
ségvetési koncepció fő célkitűzéseit. Hangsúlyozta, minden ki-
adás, amely megjelenik a költségvetésben, a kerületben élő 
emberek érdekeit szolgálja. A köztisztaság megteremtése, az 
Európai Uniós pályázatok tudatos és hatékony előkészítése, 
valamint a közlekedési gondok enyhítése a három legfonto-
sabb pillére a tervezetnek, melyet hosszas vita után fogadta el 
a testület (16 igen, 7 nem és 3 tartózkodással), azzal a polgár-
mesteri ígérettel, hogy a be nem fogadott módosító indítványo-
kat a jövőben majd megpróbálja beépíteni. V. V.

(folytatás a következő oldalon)


